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Vážení spoluobčané,  

 předcházející maraton událostí byl důvodem, pro který se na Vás obracím prostřednictvím našich 

novin až nyní.  Důležitější však je, že se podařilo uskutečnit náš záměr na zkrácení termínů při budování 

splaškové kanalizace v naší obci.  Právě tomuto cíli bylo podřízeno veškeré snažení a události, které, 

pokud bych je  chtěl popsat, musel bych bez nadsázky sepsat seriál na pokračování.  Proto zmíním jen 

důležitá fakta a těmi je především skutečnost, že se podařilo zkolaudovat již dokončené stoky, čerpací 

stanici, jakož i navazující stavby jako studnu v objektu čističky odpadních vod a elektrickou přípojku 

čistírny.  Nejdůležitější však je, že bylo k žádosti obce vydáno rozhodnutí, na základě kterého byl umožněn 

roční zkušební provoz čističky odpadních vod (ČOV).  Samotné kolaudaci a rozhodnutí o zkušebním 

provozu předcházela provozní zkouška čistírny. Abychom stihli vydání rozhodnutí ještě v prosinci, byla 

zkouška prováděna v průběhu soboty a neděle ve dnech 12. – 13. prosince. Samotná kolaudace se konala 

za přítomnosti dotčených orgánů dne 18.12.  Jen pro představu čtenářů,  dokumentaci stavby 

předkládanou ke kolaudaci se podařilo vměstnat až do krabice o velikosti 50x50x50 cm a vážila  téměř 

30 kg.  Samozřejmě, jak už to u stavby takového rozsahu bývá, museli jsme řešit bezpočet organizačních a 

technických problémů.  Již jste byli informováni prostřednictvím úředních desek, že se vlastníci mohou 

obracet na obecní úřad se žádostmi o dopojení svých přípojek, pokud jsou tyto napojeny na již 

kolaudované stoky.  Pro budoucí provoz ČOV je nezbytné, aby provozovatel  měl v každém okamžiku 

přehled o počtech napojených nemovitostí.  Věřím, že se v tomto směru obec setká se seriozním přístupem  

ze strany vlastníků. 

 Ti, kdo se více zajímají o dění v obci a navštěvují veřejná zastupitelstva jsou již informováni o 

tom, že obec se rozhodla provozovat kanalizaci vlastními silami. Vede ji k tomu záměr minimalizovat výši 

ceny stočného tak, aby byl zajištěn provoz čistírny a v budoucnu i nezbytná obměna zařízení  Obec tedy 

nehodlá provozovat kanalizaci jako podnikání k dosahování zisku, ale jako službu pro své občany.  

Zastupitelstvo obce na svém prosincovém zasedání  již rozhodlo o tom, že stočné bude vybíráno v souladu 

s právním předpisem paušálem.  Očekáváme, že u běžné nemovitosti se stočné bude pohybovat okolo 

1.000,-Kč na osobu a rok. Komu by se to snad zdálo příliš, nechť  si uvědomí, kolik by stála likvidace jeho 

odpadů v případě pravidelného odvážení všech odpadních vod na nejbližší čistírnu. Plně si uvědomuji, 

jak náročným tento úkol bude  jak po stránce technické, tak (a to především), po stránce organizační.  

Podaří se nám ho zvládnout jen v případě, že všichni uživatelé budou dodržovat  pravidla stanovená 

provozovatelem tak, aby nedošlo k nadbytečnému zatěžování obce, ať už v rovině administrativní, či při 

řešení havarijních situací souvisejících například s nedodržováním  kanalizačního řádu, což by 

v konečném důsledku jistě muselo vést i k obnovení úvah o volbě  jiného provozovatele, který takovou 

činnost vykovává jako své podnikání.  

 Obec se také rozhodla rozšířit oproti původnímu projektu stokovou síť tak, aby umožnila napojení 

nově postavených rodinných domů ve východní části obce.  

Ač nelze do tohoto svátečního čísla zahrnout všechny aktivity obce uskutečněné v uplynulém roce, 

dovoluji si ještě informovat, že v samotném závěru roku se podařilo ve spolupráci s Lesy české 

republiky, a.s. vyčistění alespoň část Lučního potoka v okolí jeho nátoku nad Veským rybníkem a že po 

téměř devíti letech se podařilo dostat do závěrečné fáze schvalovací  proces územního plánu obce, jehož 

veřejné projednání se bude konat v únoru; termín bude oznámen veřejnou vyhláškou na úřední desce. 

Pokud jde o náš hlavní současný problém,  je jím zajištění dofinancování stavby kanalizace vedle 

průběžných nákladů obce a v horizontu následujících let  především oprava všech místních komunikací a 

další rozvoj infrastruktury.  Právě zajištění finančních prostředků považuji za úkol nejdůležitější.  Ještě 
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v závěru roku jsem opakovaně předložil žádosti o dotace z Fondu rozvoje měst a obcí a z Fondu životního 

prostředí na Krajský úřad Středočeského kraje. I nadále nám nezbývá, než po dobu realizace a 

financování stavby kanalizace minimalizovat provozní náklady obce. Chci poděkovat těm občanům, kteří 

chápou, že se i obec musí chovat tak, jak se chová každý odpovědný hospodář v situaci, kdy se mu 

nedostává prostředků. Jestliže totiž nechceme obec nadbytečně zatížit např. úvěry, musíme se snažit vyjít 

s tím, co máme, což znamená šetřit, a to v podmínkách tak malé obce není jednoduché. Právě tyto snahy 

nás vedou k tomu, že například veřejné osvětlení či rozhlas opravujeme až v okamžiku,  kdy je to již 

nezbytné, že například neposekáme trávu tak často jako jindy, že na nezbytný rozsah omezíme i zimní 

údržbu místních komunikací atd.   Mějme na paměti, že to, čeho tím chceme dosáhnou za to stojí –  pokud 

možno nezadlužená, či minimálně zadlužená obec a to i po ukončení největší stavby v její historii.  

Závěrem si dovoluji popřát Vám všem jménem svým i jménem členů zastupitelstva mnoho úspěchů, 

štěstí a životní pohody v novém roce. 

       JUDr. Josef Matějka - starosta 
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          Pevné zdraví, štěstí, mnoho osobních i pracovních úspěchů  

                v roce 2010 Vám všem přejí zastupitelé obce Kublov 

 
Informujeme 

 V sobotu 30.ledna 2010 pořádá obec Kublov v sále Na Slovance tradiční Obecní ples, začátek ve 

20.00 hodin, hraje hudební skupina BOSS Band Petra Frajera. Srdečně vás zveme 

 Sbor dobrovolných hasičů v Kublově pořádá svůj ples  v sobotu 6. března 2010 v sále na Slovance 

 V roce 2010 vzpomeneme 145 let od smrti našeho rodáka Josefa Leopolda Zvonaře ( 1824 – 

1865) 

 Kadeřnictví Martina Erazímová bude od 1.1.2010 do 28.2.2010 uzavřeno. Znovu v provozu bude 

od 1.3.2010, ale pouze na objednání po telefonu 774 577 302 

 Poplatky z odpadů a ze psů se budou vybírat ve druhém týdnu měsíce února a to ve stejné výši, 

jako v roce 2009 


